



Credit: Uli Benz / TUM

DEUTSCH:

Wir müssen das Potential Deutschlands für skalierbare HighTech Start-ups endlich ernsthaft nutzen. Allein schon die heutigen geopolitischen Unsicherheiten erfordern diese neue Bekenntnis zur Innovationsförderung.

Mit den TUM Venture Labs haben TUM und UnternehmerTUM die Exzellenz in der internationalen Spitzenforschung mit erstklassigen Inkubatorprogrammen, einem tiefgründigen Verständnis für spezifische Markt- und Finanzierungserfordernisse und hochkarätigen Partnernetzwerken verbunden.

Heute freue ich mich ganz besonders, dass die Brainlab AG, die Software- und KI-gestützte Medizintechnologie herstellt, unser TUM Venture Lab im Bereich Healthcare als Platin-Partnerin mit einem Millionenbetrag unterstützt.

Mein großer Dank gilt besonders dem Brainlab-Gründer und Visionär Stefan Vilsmeier. Er hat gezeigt, wie man ein Unternehmen aus dem Nichts in die internationale Spitze der Medizintechnik führt. Mit ihm und seinem Unternehmen bekommen unsere Start-ups einen erstklassigen Mentor und einen verlässlichen Partner an ihre Seite.

ENGLISH:

It's high time for us to start seriously leveraging Germany's potential for scalable high-tech start-ups. The current geo-political uncertainties make this new commitment to fostering innovation an absolute necessity.

In TUM Venture Labs TUM and UnternehmerTUM bring excellence in international cutting-edge research together with first-class incubator programs, an extensive understanding of specific market and financing requirements and highly distinguished partner networks.

Today I'm particularly pleased to see that Brainlab AG, creator of software-driven and AI-powered medical technologies, is supporting our TUM Venture Lab in the area of Healthcare as a Platinum Partner with a million-strong contribution.

My sincere gratitude goes out in particular to Brainlab founder and visionary Stefan Vilsmeier. He has given us a perfect example of how to lead a company from scratch to the international vanguard of medical technology. Together with his company, he will be a first-class mentor and a reliable partner for our start-ups.